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országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli válasz t
igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Milyen értékesítési bevételekkel számol a kabinet?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban megjelent kormányzati nyilatkozatok szerint a hiánycél megtartása érdekében a
privatizációs lépések megtételétől sem zárkózik el a kabinet, melyek bevételi értéke — egyes hírek
szerint — elérheti a 64 milliárd forintot .

A Magyarország 2013 . évi központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény az állami
vagyonnal kapcsolatos bevételek kőrében 1 .2470 millió forint értékesítésből származó bevétellel
számol, melynek döntő része - 10 .400 millió forint — kibocsátás értékesítésbő l származó bevétel . A
Nemzeti Földalappal kapcsolatos értékesítési bevételek további 1 .510 millió forintot tesznek ki a
költségvetési törvény szerint .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a hivatkozott jogszabályban foglaltakon túlmen ően
terveznek-e bármilyen értékesítést, és amennyiben igen, úgy mely vagyontárgyak, vagyoni értéki
bíró jogok vonatkozásában?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május 28 .

Volner anos
J bik
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